
Ieder jaar wordt het Evenwicht Sportgala 
georganiseerd. Op zaterdag 25 januari 2025 vindt het 
evenement weer plaats in De Nobelaer. We spraken 
met Desiree en Frank, die beiden met veel passie aan 
het Sportgala werken. 

Wat kunnen we dit jaar van het Sportgala 
verwachten?
Frank: “We hebben weer een mooie mix van acts en 
awards. Zo geeft Jeroen van den Heuvel een optreden, 
komt Planet Jump Rope touwtjespringen en komt Nicole 
van Twist langs met haar dansers.”
Desiree: “We hebben dit jaar ook een hele nieuwe, 
unieke manier voor het aankondigen van de winnaars. 
De zandtovenares kondigt ze op een mooie manier 
aan.”

Hoe selecteren jullie de genomineerden en de 
winnaars voor de awards?
Frank: “Sportverenigingen kunnen via de website 
van het Sportgala een sporter nomineren, maar ook 
familie of vrienden kunnen dat doen. De jury kijkt 
dan wie er voldoet aan de voorwaarden en maakt 
de genomineerde sporters bekend. Voorheen moest 
een sporter in Etten-Leur wonen om genomineerd te 
worden, maar dit hebben we veranderd. Een sporter 
moet hier wel vandaan komen, maar kan ergens 
anders wonen. Zo zorgen we ervoor dat sporters die 
bijvoorbeeld verhuisd zijn voor hun sport, ook nog in 
aanmerking komen.”  
 
Waarom is het zo belangrijk om het Sportgala ieder 
jaar te organiseren?
Frank: “Het is een mooie kans voor het publiek om 
kennis te maken met clubs die ze nog niet kennen. 
Daarnaast is het is een goede manier om sporten breed 
onder de aandacht brengen. Daarom willen we het 
ook gratis houden. Zo is het toegankelijk voor iedereen. 
Iedereen is welkom.”  
Desiree: “Vroeger gingen kinderen op zwemles en zodra 
ze hun diploma haalden, gingen ze op een sport. 
Dit gebeurt tegenwoordig minder.” 
Frank: “We hopen dat we meer mensen aan het 
sporten krijgen. Het is gezond voor iedereen.”

— Sportgala

Wat maakt het Sportgala zo speciaal?
Frank: “Het is in de regio één van de weinige 
sportgala’s. De combinatie van entertainment en 
de verkiezingen is uniek. Ook is het speciaal dat het 
evenement in een theaterzaal plaatsvindt en dat de 
toegang gratis is. Dat zie je niet vaak.” 

Hebben jullie het Sportgala de afgelopen jaren zien 
groeien?
Frank: “We organiseren het Sportgala ieder jaar. Dit 
is al de 41e editie. Ooit begonnen in een klein achteraf 
liggend zaaltje, maar nu staan we in De Nobelaer. Het 
Sportgala hoort thuis op een plek als De Nobelaer.”

Waar kijken jullie het meest naar uit?
Desiree: “Ik ben heel benieuwd naar wie er in de zaal 
zit. Zijn er ook verenigingen die er nog niet zo vaak bij 
zijn geweest?”
Frank: “Sporters zien die speciaal ergens anders zijn 
gaan wonen voor de sport, maar in Etten-Leur zijn 
opgegroeid. Een echte ster binnenhalen. Daar kijk ik 
naar uit.”
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